
 
 

Fråga: Vad händer på Hantverkshuset? 
Under förra året drev S+M-styret under stora protester från bland annat oss liberaler genom 
nedläggningar av flera väl fungerande öppna verksamheter, bland annat Lotsen. Styret menade att 
dessa individer skulle kunna besöka andra verksamheter, bland annat Hantverkshuset. Vi liberaler 
påtalade riskerna med denna förändring. Nu ett år senare ser vi konsekvenserna av S+M-styrets 
politik. Vi har under den senaste tiden fått uppgifter om att Hantverkshuset inte har möjlighet att ta 
emot flera av de individer som besökte Lotsen, vilket vi är djupt oroade över. 

 

 

Med anledning av ovan önskar jag ställa följande frågor till ansvarigt kommunalråd: 

- Stämmer uppgifterna att vissa av de som besökte Lotsen inte är välkomna till 
Hantverkshuset? 

- Om ja, tänker kommunalrådet vidta åtgärder så att dessa individer åter är välkomna till 
Linköpings kommuns öppna verksamheter? 

- Är S+M-styret nöjda med de försämringar och nedläggningar man gjorde för ett år sedan? 
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